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Odpowiedź na interpelację 

 

 

Szanowny Panie Radny, 

w odpowiedzi na Pana interpelację dotyczącą propozycji form obchodów 

Roku Górali w województwie śląskim, chciałem w tym miejscu serdecznie 

podziękować za słowa uznania i za fakt, że z satysfakcją przyjął Pan 

propozycję ogłoszenia roku 2021 Rokiem Górali w województwie śląskim. 

 

W mojej ocenie obszar górski naszego regionu jest bezcennym walorem, 

nie tylko pod względem turystycznym, ale także kulturowym. W sprawach 

takiej rangi o rozwoju obszaru nie powinny decydować animozje polityczne, 

ale wspólnie wypracowany dialog pomiędzy rządem, województwem, 

powiatami, gminami i wymienianymi jako ostanie, ale na pewno nie najmniej 

ważnymi organizacjami pozarządowymi i rodzimymi przedsiębiorcami 

działającymi na rzecz obszarów górskich naszego województwa, 

umacniając więzy, które są tak ważne dla górali. 

 

Problematyka poruszona w Pana interpelacji jest ujęta na tyle szeroko, że 

nie w sposób zrealizować wszystkiego podczas jednego roku świętowania, 

tym niemniej wyrażam nadzieję, że Rok Górali w województwie śląskim 

stanie się tym momentem przełomowym i rozpocznie debatę, na której nam 

wszystkim powinno zależeć. 

 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

 

 

 

 

Otrzymują: Adresat, 

(do wiadomości)  kopia a/a 

 

Katowice, 18 grudnia 2020 roku 
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